
NAVIGATING FLOTILLA 
Safe(r) Spaces & Access Notes 
 
EN: 
Flotilla is committed to challenging, testing, and exploring the established norms in the artist-run 
sector, and in the broader arts community. 
 
While we are taking steps to promote inclusivity, equity, and accessibility at Flotilla, and while we 
recognize that these measures cannot undo systemic oppression, we are making efforts to 
ensure that Flotilla is a safer space for those in attendance. Flotilla encourages 
open-mindedness, respect, a willingness to learn from others, as well as physical and mental 
safety. To that end Flotilla strives (or is committed to) to create a space that is free of unkind, 
unfair, or oppressive behaviours on the basis of language, gender identity and expression, 
sexual orientation, disability, physical appearance, sex, age, body size, race, ethnicity, 
nationality, religion, socioeconomic standing, family status, as well as all acts of violence and 
harassment, sexual or otherwise. 
 
Flotilla  has considered the accessibility of spaces, ensured there are gender inclusive 
washrooms, have an under waged rate, consulted with the Mi’kmaq Nation whose land we are 
on, and we will have information and resources about consent and sexual violence. 
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As part of our deconstructed conference experience, some events at Flotilla will occur in 
repurposed buildings, domestic spaces, and pop-up venues. The Flotilla team is aware of the 
unique challenges associated with each site and will work proactively to ensure the venue 
space is in line with our inclusion standards. We can provide detailed notes on accessing each 
venue. 
 
Sign language interpretation will be provided on request, and if you will be attending Flotilla with 
a support person, wheelchair, service animal, or assistance device, please let us know so we 
can provide you with more information on navigating Flotilla. 
All of our venues are wheelchair accessible and have gender-neutral bathrooms. 



Should any public attendee, registered delegate or interested participant have 
recommendations on how we can make improvements or continue our learning, please let us 
know.  
Co-President of Atlantis, Katie Belcher can be reached at director@eyelevelgallery.ca; 
Co-President Sally Raab can be reached at Sally@CFAT.ca, and Event Manager Beth Lassaline 
can be reached at beth@beckaviau.com. 
 
/// 
FR: 
 
Flottille vise à explorer, à mettre à l’épreuve et à remettre en cause les normes établies dans les 
groupements d’artistes et dans l’ensemble de la communauté artistique. 
 
Flottille promeut l’ouverture d’esprit, le respect, la volonté d’apprendre des autres ainsi que la 
sécurité physique et mentale.  À cette fin, nous tâchons d’offrir un lieu libre de tout 
comportement oppressif, désagréable ou injuste à l’égard de la langue, de l’identité ou de 
l’expression de genre, de l’orientation sexuelle, des capacités ou de l’apparence physiques, du 
sexe, de l’âge, de la taille corporelle, de la race, de l’ethnicité, de la nationalité, de la religion, de 
la situation socio-économique ou familiale d’une personne. Nous ne tolérerons pas les actes de 
violence ni de harcèlement, de nature sexuelle ou autre. Nous avons tenu compte de 
l’accessibilité des lieux, nous nous sommes assurés de la présence de toilettes non genrées, 
nous avons prévu un tarif d’admission pour les personnes à faible revenu, nous avons consulté 
la nation Mi’kmaq sur le territoire de laquelle nous sommes et nous aurons de l’information et 
des ressources sur le consentement et la violence sexuelle.  
 
À la discrétion des organisateurs, on peut demander à quiconque viole la présente politique 
d’espace sécuritaire de quitter les lieux consacrés au projet Flottille. Dans le cadre de notre 
expérience de « conférence décomposée », certaines activités de Flottille auront lieu dans des 
bâtiments transformés, des espaces ménagers et des lieux éphémères. Les organisateurs sont 
conscients des défis uniques posés par chaque site et agiront de façon proactive pour veiller à 
ce que les espaces respectent les critères d’inclusion du projet. Nous partagerons de 
l’information détaillée sur l’accès à chaque site. 
 
Des services d’interprétation gestuelle seront offerts sur demande. Si vous prévoyez assister à 
Flottille en fauteuil roulant ou à l’aide d’un autre dispositif, ou si vous serez accompagné d’une 
personne d’appui ou d’un animal d’assistance, veuillez nous le faire savoir pour que nous 
puissions vous renseigner davantage sur l’accès aux activités du projet. 
Tous nos lieux sont accessibles en fauteuil roulant et disposent de salles de bains neutres. 
Si un membre du public, un délégué inscrit ou un participant intéressé a des recommandations 
à faire pour nous aider à améliorer l’expérience pour tous ou approfondir nos connaissances en 
la matière, nous sommes à l’écoute!  
 



On peut communiquer avec Katie Belcher, coprésidente d’Atlantis, à 
director@eyelevelgallery.ca; Sally Raab, coprésidente d’Atlantis, à Sally@CFAT.ca; ou Amanda 
Shore, coordonnatrice de programme pour Atlantis, à aarcatlantic@gmail.com. 
 


